
Technische vragen
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Onderwerp : Raadsvoorstel Jaarwisseling
Commissiegriffier   :
Datum antwoord :

De fractie van Leefbaar Gouda heeft kennisgenomen van het raadsvoorstel en 
de stukken over Vuurwerk jaarwisseling.
Naar aanleiding daarvan hebben wij de navolgende vragen.

In afwachting van uw antwoorden die wij zullen betrekken bij het opstellen van 
onze wensen en bedenkingen.

Vragen:

1. In het raadsvoorstel jaarwisseling 2022 wordt aangegeven citaat “Dat 
de burgemeester niet van plan is om preventief fouilleren mogelijk te 
maken”.  Als dat een feit is op welke wijze wordt dan in de 
vuurwerkvrije zone de handhaving georganiseerd?

2. Wanneer dat ‘lastig’ of misschien wel niet mogelijk  is om diverse 
redenen (politie capaciteit) waarom willen we dan een dergelijke zone 
instellen?

Antwoorden:

1. De handhaving wordt door de medewerkers van de afdeling 
Stadstoezicht ondersteund door in de aanloop van de jaarwisseling 
vaker in de vuurwerkvrije zones te surveilleren en te controleren en 
door duidelijk te communiceren over de vuurwerkvrije zone. In de 
afgelopen jaren is de sociale controle door bewoners in de betreffende 
zones het effectiefst gebleken.

2. Door het instellen van een dergelijke zone stellen we bewoners in de 
gelegenheid het gesprek aan te gaan met overlastgevers.


